
Andrzej Stelmasiewicz 
Wojciech Błaszkowski 
Klub Radnych Wszystko dla Gdańska 

Gdańsk, dnia 20.03.2023 r. 

Interpelacja nr 159/23 

Pani 
Aleksandra Dulkiewicz 
Prezydent Miasta Gdańska 

Na podstawie § 24 Regulaminu Rady Miasta Gdańska – stanowiącego Załącznik do Uchwały 
Nr LIII/1551/10 Rady Miasta Gdańska z dnia 28 października 2010 roku składamy interpelację 
w sprawie: dofinansowanie festiwalu Gdańskie Noce Jazsowe, koncertu Wielkie Piękno i innych 
działań w Teatrze Leśnym we Wrzeszczu 

Zbliża się kolejny sezon w Teatrze Leśnym w Gdańsku – Wrzeszczu. Miejsce to czeka na przebudowę, 
ale mimo pewnym braków infrastrukturalnych zachwyca nas kolejnymi wydarzeniami, takimi jak znany 
na arenie ogólnopolskiej festiwal Gdańskie Noce Jazsowe, Festiwal Ireny Jarockiej, czy koncert Wielkie 
Piękno pod dyrekcją gdańskiego artysty Szymona Marusa (w ubiegłym roku gościem koncertu był 
Leszek Możdzer). 

W Teatrze Leśnym nie zobaczymy i nie usłyszymy muzyki łatwej, a producenci koncertów nie idą na 
skróty. Na scenie co roku goszczą top muzycy, nie z Trójmiasta, jak Krystyna Stańko, Dominik Bukowski, 
Mikołaj Trzaska, Maciej Sikała, Piotr Lemańczyk, ale też gwiazdy ogólnopolskie jak Krzysztof Ścierański, 
Jan Ptaszyn Wróblewski, Henryk Miśkiewicz, Andrzej Jagodziński. 

W 2021 i 2022 roku wystąpili również Alicja Majewska i Włodzimierz Korcz , Wanda i Banda, Ralf 
Kamiński, Oddział Zamknięty,  Weronika Corthals, Joanna Knitter. Rok 2022 był rekordowy jeżeli chodzi 
o frekwencję, sprzedano większą część biletów (około 97%). 

W tym roku, ze względu na cięcia budżetowe organizatorzy być może nie zrealizują wielu pozycji 
programowych. W tej chwili zaplanowano dwa, a nie trzy dni festiwalu Jazsowego, okrojony zostanie 
Wielkie Piękno, w którym zaplanowano koncert „najpiękniejszych arii operowych”, może się nie odbyć 
w tym miejscu „Nowe idzie od morza” w koprodukcji z Fundacją Palma – fundacją ściśle związaną z 
Wrzeszczem. 

Zwracamy się więc z prośbą o dofinansowanie możliwie wysoką kwotą działań w Teatrze Leśnym. W 
tej chwili po rozmowie z producentem części imprez,                , wiemy, że w budżecie brakuje 
około 50.000 zł. 

Wpłynęło 21.03.2023 r.



 
 

Zgodnie z przepisem § 26 oczekujemy odpowiedzi lub wyjaśnienia w ciągu 14 dni. 
 
 
Z poważaniem,  

Andrzej Stelmasiewicz  
Wojciech Błaszkowski  


